

SAFETY PRECAUTIONS MESURES DE SÉCURITÉ

For your initial riding practice, select a safe area, free of obstacles with a level surface of dirt, sand, snow, etc. The ODYSSEY was designed for off-road use only and should not be operated on paved surfaces.

The clothing most suitable for comfort and protection depends on the climate and hazards of the terrain to be traveled. This matter is therefore best left to the discretion of the individual rider.

Under all circumstances however, we recommend wearing a safety helmet, eye protection, gloves, and boots which rise at least above the ankles.

WARNING

1. Do not drive with the seat belts and/or roll bars removed.
2. Never permit your feet or hands to contact the ground while driving. Keep hands and feet within the vehicle at all times.

Pour votre pratique de conduite initiale, choisissez un endroit sûr, sans obstacles et ayant une surface en terre battue, ensablée ou enneigée, etc. L'ODYSSEY a été conçu uniquement pour usage tout-terrain et ne doit pas être utilisé sur des routes pavées. L'habillement le plus convenable quant au confort et à la protection dépend du climat et des hasards du terrain sur lequel on conduit. Par conséquent, cette question demeure à la discrétion du conducteur individuel.

Cependant, en toutes circonstances, nous recommandons de porter un casque protecteur, des lunettes de sécurité, des gants et des bottes qui montent au-dessus des chevilles au moins.

AVERTISSEMENT

1. Ne pas conduire sans les ceintures de sécurité et/ou la barre ronde.
2. Ne laisser jamais vos pieds ou vos mains toucher le sol au cours de la conduite. Garder en tout temps les mains et les pieds en dedans du véhicule.